

各位弟兄姊妹及朋友， 你們好！

英國基督教教育學會 (Association for Christian Education UK) 的成立源自於馬楊詠嫻博士的異象。其實，現在的英國已經變得越來越多元化和世俗化。她對大量來自香港的移民湧入英國有很重的負擔！為了幫助一班華人基督徒（包括僑民和英國出生的）能成為華人及當地社區的有效見證人，他們實在需要有基督教教育裝備。在聖靈感動和敦促下，馬楊詠嫻博士便召集了一班志同道合的弟兄姊妹（馬楊詠嫻博士、張國良教授、楊啟泰弟兄、楊啟厚博士、麥振輝博士）組成了一個核心團隊。我們於 2021 年 10 月 16 日舉行了第一次聚會。我們聚在一起祈禱並談論我們的呼召。我們都是來自不同的教會，不同的背景，及不同的工作領域，是聖靈感動和聚集我們，透過多次互相深入探討及禱告，我們都願意回應神的呼召，於是便在2023年1月14日正式成立英國基督教教育學會 (Association for Christian Education UK)！

英國基督教教育學會成立的異象和目的：

- 向英國華人社區推廣基督教教育 及 按聖經原則生活
- 鼓勵華人基督徒積極參與英國社會的活動及對社會作出貢獻！

學會主要活動範圍：

- 裝備父母如何在多文化的社會去培養子女成長
- 培養下一代年青人按聖經原則生活
- 裝備一班基督徒參與社會活動及作見證

學會會透過不同平台推動活動，幫助家長和基督徒怎樣去按照聖經養育子女，裝備基督徒如何面對普世價值觀：

- 論壇 / 網上研討會
- 工作坊
- 專題刊物
- 基督教輔導服務

好多謝各位聆聽我介紹英國基督教教育學會，這是奇妙旅程的開始！

好歡迎各位一齊參與學會的活動，更歡迎你能成為義工，提供意見，一起活出更精彩的人生！

聯絡電子郵件地址：info@ace-uk.org.uk

捐款：

Association for Christian Education UK
Account number: 50503168
Sort Code: 30-99-50

Dear brothers, sisters and friends, Greetings!

The story of Association for Christian Education UK (ACE UK) originated from a vision of Dr. Maureen Marshall. She was burdened by the influx of people from Hong Kong to the UK which has become increasingly post-Christian, pluralistic and secular. To help Chinese Christians (both diaspora and British born) be effective witnesses in Chinese and local communities, they need to be informed, equipped and empowered. Something proactive needs to be done. She eventually called and formed a core team from a group of like-minded brothers and sisters in Christ (Dr. Maureen Marshall (馬楊詠嫻博士), Professor Kwok Leung Cheung (張國良教授), Mr. Kai Tai Yeung (楊啟泰弟兄), Dr. Alan Yeung (楊啟厚博士), and Dr. Patric Mak (麥振輝博士)). Our first meeting was held on the 16th October 2021. We locked our heads together to pray and to chat about our callings. After a number of sub-sequent meetings, we were able to formulate our ideas into solid vision statements. The first formal trustee meeting was held on the 14th January 2023.

Our **vision statements** are:

- To promote Christian education and biblical living primarily but not exclusively among Chinese community in the UK and beyond.
- To engage Chinese Christians proactively making contributions to the well-being of the British society.

The **principal objectives** of the Association for Christian Education UK are

- promotion of the Christian values and biblical living primarily but not exclusively among Chinese community in the United Kingdom and beyond,
- advancement of education in accordance with the doctrines and principles set out in the Doctrinal Basis in the Articles of Association,
- engaging Chinese Christians proactively making contributions to the well-being of the British society, and
- promotion of the environmental concern in accordance with biblical perspectives.

The core activities will be delivered through a number of different platforms and methods, such as online or physical webinar and workshop, literature, and Christian counselling services.

We welcome you to participate all our activities.

You are more than welcome to become a volunteer and provide advices on activities. Let's live an amazing and colourful life together!

Contact e-mail: info@ace-uk.org.uk

Donation:

Association for Christian Education UK

Account number: 50503168

Sort Code: 30-99-50

英國基督教教育學會 (ACE UK) 與 基督教國際培訓中心
(CITC) 迄今已聯合舉辦了5個線上研討會：

Association for Christian Education UK (ACE UK) together
with **Christian International Training Centre (CITC)** have
co-organised a number of online workshops thus far:

**Be a British Chinese
Christian**
作個「英國華人基督徒」

Speaker:

Professor Kwok Leung
Cheung
張國良教授

Date: 14th, 21st and 28th
June 2022

**A Biblical Perspective on
“Family Education” in UK
Schools**
從聖經看今天英國學校的「家
庭教育」

**Speakers from the
Christian Institute:**

Mr. John Denning, Head of
Education, and Ms. Daniela
Martines, Education Officer.

Date: 25th June, 2022

The Impact of AI to Family and Spiritual Life
當家庭遇上人工智能

Speaker: Dr. Alan Yeung 楊啟厚博士 (with guest speaker
Mr Sonic Lee)

Date: 8th July 2023

Surpass the Sexual Temptations 勝過「性」

Speaker: Dr. Andrew Leung 梁錫強醫生

Date: 26th September 2023

轉化型領導特質
對子女屬靈成熟的影響

合辦  英國
基督教教育學會

 CITC
基督教國際培訓中心
Charity#: SC49352

研究論文發佈會

2024年10月5日(星期六) 網上
10:00-11:30am 英國時間
5:00-6:30pm 香港時間
主要對象: 教牧、神學生、教會領袖

講者: 楊啟厚博士
基督教國際培訓中心特約講師
香港城市大學客席教授
香港都會大學客席教授

查詢: academic@citc.org.uk 費用全免 歡迎自由奉獻

報名



基督教國際培訓中心 CITC 與 英國基督教教育學會 ACE UK 合辦 「轉化型領導特質對子女屬靈成熟的影響」
網上的研究論文發佈會。

特約講師: 楊啟厚博士

日期 Date: 2024年10月5日 (星期六) 5th October 2024 (Saturday)

時間 Time: 10:00-11:30am 英國時間 (5:00-6:30pm 香港時間)